
  
 

 
Meer wijkagenten in Schalkwijk 
 
De raad, bijeen op 6,8 en 9 november 2017,  
 
 
Constaterende dat 
 

 Het percentage Haarlemmers dat zich veilig voelt in de eigen buurt gemiddeld 
81% bedraagt, terwijl dat percentage voor de bewoners van Schalkwijk slechts 
59% is; 
 

 In Haarlem gemiddeld 1 wijkagent op de 5.300 inwoners aanwezig is, in 
Schalkwijk slechts 1 wijkagent op de 6.500 inwoners; 
 

 Volgens het regeerakkoord extra geld is gereserveerd om het aantal 
wijkagenten te verhogen; 
 

Overwegende dat 
 

 Haarlemse veelplegers in Schalkwijk zijn oververtegenwoordigd en er 
bovendien in Schalkwijk relatief veel woninginbraken plaatsvinden; 
 

 De aanwezigheid van wijkagenten in Schalkwijk preventief kan werken en 
bovendien een bijdrage levert aan de opsporing van misdrijven; 

 
 
Draagt de burgemeester op om  
 
Wanneer Haarlem van het Rijk meer wijkagenten krijgt toegewezen zich er voor in te 
zetten dat bij de verdeling van wijkagenten over de stad rekening wordt gehouden 
met de problematiek in Schalkwijk en over de uiteindelijke verdeling verantwoording 
af te leggen aan de raad; 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Frits Garretsen SP 
 
  


